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Mededeling:

Vraag: Wat ziin de bezoekersaantallen van Kunstpaviljoen M. in de afgelopen pe
riode geweest?

Daarnaast is M. één van de partners die vanuit de stad een bijdrage levert aan 
een kunstwerk dat te zien zal zijn tijdens het festival Alluminous: https://iii- 
bentm.art/event/alluminous/

Vraag: hoe matcht het besluit van het college op 19 september over “Stoppen 
met realisatie Kunstmuseum" met dit Staten voorstel, ofwel waarom wordt er in 
dit Statenvoorstel niets gezegd over het" uitzonderen van de activiteit ‘Vergro
ten draagvlak voor een kunstmuseum in Almere onder inwoners, overheden, 
(culturele en maatschappelijke) partners en financiers?

Antwoord:
1. Tijdens de tentoonstelling Housewarming (vanaf 19 januari 2023 geopend na 
sluiting na afloop Floriade in oktober 2022) en de tentoonstelling Emmanuelle 
Moureaux (vanaf 19 juli) hebben tot op 12 oktober 1.146 bezoekers met een ticket 
de tentoonstellingen bezocht (dit is exclusief bezoekers via onderwijs en/of aan 
evenementen). NB: het paviljoen was voor ombouw gesloten van 1 t/m 18 januari 
+ van 19 juni t/m 18 juli.
2. Ruim 6.500 mensen bezochten de evenementen (Land Art weekend) of de eve
nementen waar M. bij aanwezig was (zoals het Kidsproof festival, het Windes- 
heim cultuurfestival, etc.) tot nu toe in 2023.
3. In de periode van januari 2023 tot nu toe hebben 1.566 leerlingen van het Pri
mair Onderwijs t/m MBO/HBO M. bezocht.

Antwoord:
Met het Statenvoorstel ‘Stoppen realisatie Kunstmuseum’ wordt er een besluit 
genomen over de activiteiten uit het Meerjarenprogramma FVA 2021-2025. Bij de 
programmabegroting wordt er een besluit genomen over het Jaarprogramma FVA 
2024. Daarom vindt u de besluiten in twee verschillende voorstellen terug. In het 
Jaarprogramma FVA 2024 is rekening gehouden met het besluit om te stoppen 
met de realisatie van het Kunstmuseum en daar in de huidige coalitieperiode 
geen activiteiten meer op te ondernemen door de gemeente Almere en hetzelfde 
voorliggende besluit in P5. Het college vindt op basis van dit besluit dat de activi
teit om een draagvlakonderzoek te doen onder inwoners in Almere dan ook niet 
past binnen het Jaarprogramma 2024. Gezien de doorlooptijd van het voorstel 
om te stoppen met de realisatie van het Kunstmuseum en de cyclus van de Jaar
programma’s van het FVA vallen deze besluiten nu parallel aan elkaar.
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Kern mededeling:
Tijdens de commissievergadering EMS van 11 oktober heeft gedeputeerde Jansen 
toegezegd om terug te komen op een tweetal vragen ten aanzien van het Kunst
museum die tijdens de vergadering niet zijn beantwoord. In deze mededeling is 
een antwoord op deze vragen gegeven.
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